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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2020/21:465 Regeringens bredbandsmål

Post- och telestyrelsen (PTS) gör bedömningen att det saknas 22 miljarder 
utöver de kommersiella aktörernas insatser för att nå regeringens 
bredbandsmål.

De kommersiella aktörerna påstår att fördyrande tillståndsprocesser gör 
investeringarna dyrare än beräknat, och tiden för att hela Sverige ska ha tillgång 
till ett snabbt bredband dröjer. 

Infrastrukturens femte ben är digitaliseringen, men en förutsättning är snabbt 
och stabilt bredband. Detta har visat sig inte minst under den senaste perioden, 
när allt fler arbetar hemma och kommunens grundläggande service och 
kommunikation ofta sker via fiberlösningar.

Det är oroande om bredbandsutbyggnaden inte sker i den planerade takten för 
att regeringen har underfinansierat.

Jag skulle vilja fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att säkerställa att hela Sverige har 
bredband till 2025, i enlighet med regeringens mål?

………………………………………

Åsa Coenraads (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-11-13
Besvaras senast
2020-11-25 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


